
Protokoll, styremøte 12.02.2025
Nesko l len  Ve l fo ren ing

Sted: ,

Styremedlemmer til stede:
Knut Arne Hepsø, Cordula Müller, Marius Hareide, Irene Haugen,
Are Ausland, Sjur Kilde

Gjester: Kai Andersen

Tidspunkt: 12.02.2025 kl: 18:00 - 21:00

2025-04 - Hundepark
Initiativtagere deltar. 

Notat:
Nordisk Områdesikring AS:

«En barnehage har 1,2 meter med overliggere
Hundeparker 1,8 meter uten overliggere
Begge har samme pris
Du kan regne kr 1250 pr meter ekskl 25% mva»
Brynild Brynildsen,
Nordisk Områdesikring AS

1.
Ca 160m 1,5m høyt nettinggjerde med L-50mm overligger i et rett strekk.
L-60mm hjørne og T-50mm mellomstolper c/c 2,5m. Spenntråd i underkant av nettingen. 
Alle materialer er galvanisert. 
Pris kr. 855.- pr. m.
2.
Tillegg for ekstra knekker i retning el høyde. 
Pris kr. 1.850.- pr. stk.
Oppgitte priser gjelder levert og montert, eks mva. 
Prisen forutsetter at gjerdelinjen er ryddet og fri for vann og strømkabler i bakken. 
Ev kostnader ved kabelpåvisninger kommer I tillegg. 
Typisk fra kr. 2.000.-
Mvh
Kjetil Hagen
AS Gjerde og Sikringservice 

Vedtak:
Initiativtager Kai presenterte ideer - størrelse, plassering, utforming.
Sak legges frem for årsmøtet. Styret vil innstille på at årsmøtet godkjenner prosjektet.
Hvis årsmøtet godkjenner bygging av hundepark:
Initiativtagerne leder prosjektet, men styret i velforeningen er ansvarlige økonomisk og juridisk. Styret
bistår og gir råd ved behov.
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Styret foretrekker hundepark med noen titalls meters avstand til tuftepark og fotballbane, mot jorde i
retning E16.
Styret ønsker dialog med naboer til en eventuell hundepark for å forsøke å ivareta alle interesser.

2025-06 - Revisjon av Tuftepark og Pumptrack
Knut Arne redegjør. 

Vedtak:
Foreningen har foretatt en evaluering av prosjekt Pump Track. Prosjektet er ferdigstilt i 2023 mens
avsluttende søknad om mva kompensasjon er sendt 2024. Det forventes en realisering av mva
kompensasjon i sin helhet i 2025. Under denne forutsetningen tilsier det at prosjekt vil vise netto
positiv kontantstrøm og overdekning. Styret ønsker å avklare om forholdet vil være gjenstand for
balansering av prosjektet mot de respektive sponsorene etter brøk. Bakgrunn er styrets gjennomgang
med jurist og foreningens valgte revisor. Inntil dette er avklart vil styret foreta avsetning av eventuelle
forpliktelser i årsregnskapet for 2024 i henhold til forsiktighetsprinsippet. Sponsorer vil bli kontaktet av
styret.

2025-07 - Demonstrasjon av forvaltningsportal i Styret.com
Styret i NVF vurderer å ta i bruk forvaltningsportalen i Styret.com for å forenkle og effektivisere
spesielt arbeidet knyttet til eierskifter og fakturering.

Emil Petersen fra Styret.com deltar digitalt for å gi oss en demonstrasjon av løsningen fra kl 19:00 

Vedtak:
Leverandør presenterte diverse funksjoner. Styret diskuterer i etterkant hvilke funksjoner som skal tas
i bruk.

2025-05 - Signering av Styremøter
Styret.com viser hvordan styremøter signeres og bistår hvis det ev. ikke er satt opp riktig for alle
brukere 
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